
Ucan: Roma znała mnie bardzo dobrze
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Salih Ucan okazał się jedną z największych pozytywnych niespodzianek

podczas przygotowań do sezonu. Młody Turek, w którego Roma sporo

zainwestowała, wypowiedział się dla tureckiego Fanaatik.

 

- W pierwszej kolejności muszę nauczyć się włoskiego, zacząłem już powoli.

Amerykańskie tourne było bardzo przydatne. Roma śledziła mnie od pierwszego

sezonu w Fenerbahce, jednak musiałem czekać podczas negocjacji. Pierwszy sezon

w barwach Fenerbahce był dla mnie bardzo pozytywny, to była dla mnie wielka

szansa. W zeszłym sezonie, pod okiem Ersuna Yanala, nie grałem zbyt wiele. Potem

Roma złożyła Fenerbahce ofertę i mnie pozyskała. Znali mnie bardzo dobrze i

widzieli jak gram w piłkę.

 

Za kilka dni Ucan będzie mógł się zmierzyć ze swoimi byłymi kolegami. Na Stadio

Olimpico zawita bowiem Fenerbahce, które będzie rywalem Romy w meczu podczas

Open Day.
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